

Upcoming Sturgeon Road Force Main Project – CentrePort South

Starting the week of October 28, 2024, we will begin a 2-month Force Main installation project in your neighbourhood.

This project is being completed in multiple phases. The current phase of the project involves the installation of a new sewage force main that will bring wastewater service to the new CentrePort South development area which is located west of the airport and north of Saskatchewan Avenue.

We will be working along the west side Sturgeon Road, from Sturgeon Access to CentrePort Canada Way.

During construction

Your private approach, water, sewer, and recycling and garbage collection services will be maintained throughout this project.

We ask that you, your employees and your families please stay away from the construction site for safety reasons.

Once our work is complete, we will restore any damaged grassed area and pavement areas as soon as possible.

If you have any concerns regarding this work, please contact our consultant on this project, Jeff Fraser or Tristan Eldridge of KGS Group, during regular business hours (8:30 a.m. to 4:30 p.m.) by:

- E-mail at jfraser@ksgroup.com, teldridge@ksgroup.com
- Phone at 204-896-1209

Outside of regular business hours, please contact 311 by phone with any project concerns or questions.

Projet principal à venir du chemin Sturgeon – CentrePort Sud

À partir de la semaine du 21 octobre 2024, nous commencerons un projet d'installation de 2 mois dans votre quartier.

Ce projet se déroule en plusieurs phases. La phase actuelle du projet comprend l'installation d'une nouvelle conduite de refoulement des eaux usées qui acheminera le service des eaux usées vers la nouvelle zone d'aménagement de CentrePort South, située à l'ouest de l'aéroport et au nord de l'avenue Saskatchewan.

Nous travaillerons le long du chemin Sturgeon du côté ouest, de l'accès Sturgeon à la voie CentrePort Canada.

Lors de la construction

Vos services d'approvisionnement privé, d'eau, d'égouts, de recyclage et de collecte des ordures seront maintenus tout au long de ce projet.

Nous vous demandons, ainsi qu'à vos employés et à vos familles, de bien vouloir rester à l'écart du chantier pour des raisons de sécurité.

Une fois nos travaux terminés, nous restaurerons toute zone gazonnée et toute zone de trottoir endommagées dès que possible.

Si vous avez des préoccupations concernant ces travaux, veuillez communiquer avec notre consultant sur ce projet, Jeff Fraser ou Tristan Eldridge de KGS Group, pendant les heures normales de bureau (8 h 30 à 16 h 30) par :

- e-mail à jfraser@ksgroup.com, teldridge@ksgroup.com
- téléphonez au 204-896-1209

En dehors des heures normales de bureau, veuillez contacter le 311 par téléphone.